

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. LVI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

proinde viderent, quem & quo loco imperato-
 4 rem deferiuri forent. verecundia magis quam
 virtute acies restituta sunt, a duce, quam a mi-
 lite fortius. Cn. Pompeius, grauis vulnere in-
 ventus inter solitudines auis, interemtus est.
 Labienum Varumque acies abstulit.

- I CAP. LVI. Caesar omnium victor, re-
 gressus in urbem, quod humanam excedat
 fidem, omnibus, qui contra se arma tulerant,
 ignouit; magnificentissimisque gladiatorii mu-
 neris, naumachiae, & equitum peditumque,
 simul elephantorum certaminis spectaculis,
 epulique per multos dies dati celebratione, re-
 2 pleuit eam. Quinque egit triumphos. *Gal-*
lici apparatus ex citro, *Pontici* ex acantho,
Alexandrini testudine, *Africi* edore, *Hispanien-*
sis argento rasilii constitit. pecunia ex manu-
 bilis lata paullo amplius sexies millies HS.
 3 Neque illi tanto viro, & tam clementer omni-
 bus victoriis suis uso, plus quinque mensium
 principalis quies contigit. quippe cum mense
 Octobri in urbem reuertisset, Idibus Martiis
 coniurationis auctoribus Bruto & Cassio, quo-
 rum alterum promittendo consulatum non ob-
 ligauerat, contra differendo Cassium offende-
 rat; adiectis etiam consiliariis cædis familiaris-
 simis omnium, & fortuna partium eius in sum-
 mum erectis fastigium, D. Bruto & C. Trebo-
 nio, aliisque clari nominis viris, interemtus
 4 est. cui magnam inuidiam conciliarat M. An-
 tonius,